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§ 1  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Margareta Björk (M) och andre vice 

ordföranden Mats Berglund (MP) justerar dagens protokoll 

tillsammans med ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach 

(S). Justering sker den 22 maj 2017. 

 

 

§ 2  
Interpellation om lärare på stadens skolor (nr 2016:47) 
Dnr 107-757/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Margareta Haglund (-) har ställt en interpellation om lärare på 

stadens skolor. Kommunfullmäktige beslutade den 16 maj 2016 

att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Burell (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Margareta Haglund och borgarrådet Burell. 

 

 

§ 3  
Interpellation om tryggheten på stadens skolor 
(nr 2016:48) 
Dnr 107-759/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Margareta Haglund (-) har ställt en interpellation om tryggheten 

på stadens skolor. Kommunfullmäktige beslutade den 16 maj 

2016 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Burell (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Margareta Haglund, Rickard Wall och 

borgarråden Burell och Brinck. 
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§ 4  
Interpellation om underskotten i Hässelby-Vällingby 
stadsdelsnämnd (nr 2016:52) 
Dnr 107-976/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Bo Arkelsten (M) har ställt en interpellation om underskotten i 

Hässelby-Vällingby stadsdelsnämnd. Kommunfullmäktige 

beslutade den 13 juni 2016 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Wanngård (S) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Bo Arkelsten, borgarrådet Wanngård och 

Kadir Kasirga. 

 

 

§ 5  
Interpellation om uppföljning av familjehems-
placeringar (nr 2016:54) 
Dnr 107-978/2016 

 
Beslut 

 Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Christina Elffors-Sjödin (M) har ställt en interpellation om 

uppföljning av familjehemsplaceringar. Kommunfullmäktige 

beslutade den 13 juni 2016 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Lindhagen (MP) besvarar interpellationen. 

 

I debatten yttrar sig Christina Elffors-Sjödin och borgarrådet 

Lindhagen. 

 

  


